
Is het college bereid op korte termijn onderzoek te doen naar de samenstelling van de 
luchtverontreiniging? 

Het college is bereid onderzoek te doen naar luchtverontreiniging als daar aanleiding toe is. Wij zien daar 
op dit moment overigens geen aanleiding toe. 

Is het college bereid op korte termijn en op lange termijn maatregelen te  treffen die de 
problemen  gaan oplossen? 

Er zijn in 2015 al maatregelen genomen door het aanbrengen van split en in een eerder stadium is 
verharding aangebracht. De voorkeur heeft het om stofvorming te voorkomen door aanpassing van de 
rijsnelheid (informeren via  borden).  Verder worden de zandwegen  in  Waalre jaarlijks 
onderhouden  waardoor  ze vlak blijven en er geen gaten ontstaan. 

Wij hopen uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

Hoogachtend, 

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN WAALRE, 

de secretaris,  drs. J.W.F. Campagne 
de burgemeester,  drs. J.W. Brenninkmeijer 

 


